
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Torsdag den 12. august 2021 kl. 19.00 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Martin Klindtworth (floorball), Niels Larsen (kasserer), 
Tine Boysen (gymnastik), Marianne Jensen (håndbold), Edith Rasmussen (Idræt om dagen), Si-
mon Andreasen og Simon Strande (tennis), Annemette Jæger (Fest & Ide), Annemette Neder-
gaard (fodbold), Frede Nedergaard (billard), Anne Scharstein (sekretær) 
 
Fraværende med afbud: 
 
 

 Dagsorden Bemærkninger 

0 Godkendelse 
af referat 

Godkendt 
Fremover er der frist på 10 dage efter udsendelse af referat til 
ændringer – herefter betragtes referatet som godkendt og læg-
ges på Gørding.dk 

1.  Valg af besty-
relse 

Bestyrelsen blev konstitueret med følgende medlemmer: 
 
Peter Wildt Kristensen (formand) 
Martin Klindtworth (næstformand, floorball) 
Niels Larsen (kasserer) 
Anne Scharstein (sekretær) 
Frede Nedergaard (billard) 
Anders T. Jensen (fodbold) 
Annemette Jæger (Fest & Ide) 
Minna Søllingvraae Andersen (gymnastik) 
Marianne Jensen (håndbold) 
Edith Rasmussen (Idræt om dagen) 
Jonas Hansen (tennis) 
 
Følgende medlemmer er valgt til FU: 
Peter Wildt Kristensen (formand) 
Martin Klindtworth (næstformand) 
Niels Larsen (kasserer) 
Anne Scharstein (sekretær) 
Minna Søllingvraae Andersen (gymnastik) 
Anders T. Jensen (fodbold) 
 
Liste med GLIFs repræsentanter i diverse udvalg blev gennem-
gået – der er ingen ændringer udover ny skærmansvarlig (Anne 
Scharstein) 
Listen udsendes til bestyrelsen og de enkelte udvalg bedes melde 
tilbage til Anne med ændringer/tilføjelser ift udvalg og kontaktinfo 

2.  Orientering Peter udsender løbende orientering. Har netop videresendt mail 
vedr. Coronapulje. 
 
Frede orienterede om Multibanen, hvor alle regninger nu er be-
talt. Det endelige resultat er et minus på 17.266 kr., men der 
kommer endnu en indtægt på 10.000 til en bandereklame. 
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Der er tegnet forsikring i forhold til hærværk mv gennem Hallens 
forsikring. 
 
Martin undersøger ved Esbjerg Kommune mulighed for skiltning 
på stien om boldspil. 

3.  Økonomi Niels forventer pt. et lille overskud i 2021 pga diverse Coronapul-
jer, fx til dækning af tabte medlemskontingenter. 
 
Der kommer nyt betalingsmodul på Klubmodul (Nets Easy), hvor 
der er mulighed for MobilePay-betaling. 
 
Til udvalgene: Husk holdoprettelser! 
 
Andelskassen har varslet gebyrer (har indtil nu været gebyrfrit for 
os at have en konto hos dem) – Niels undersøger nærmere. 
 
Budgetter for kommende år udsendes i excel-filer. 

4. Nyt fra udval-
gene 

Fodbold: Intet nyt – er lige startet. 

Tennis: se pkt. 5 

Håndbold: Har lavet fællesskabshold med Holsted og indgået 
kontrakt. Kontingent afregnes til egen klub.  
Mangler en træner til U13. 

Gymnastik: Mangler at finde de sidste trænere (til 2 hold). Til-
byder de samme hold som sidste år herunder yoga og Rundt om 
kroppen. 

Idræt om dagen: Er ikke i gang endnu, men er meget glade or 
at det i år er lykkedes at få haltid, så de fast har springsalen man-
dag morgen. 

Fest & Ide: Se pkt. 7 

Billard: Sommerturnering er i gang og der er finale i næste uge. 
Der er stort set uændret medlemstal (minus 2 medlemmer). Der 
er 4 spillere i Serie 3 og 7 Oldboys. 

På generalforsamlingen blev der forespurgt om differentieret kon-
tingent ift de medlemmer der ikke spiller turnering. Dette tages 
med som punkt til næste bestyrelsesmøde. 

Floorball: Er lige startet onsdag med træning. 

El-hockey vil gerne søge Den Fritidskulturelle Pulje om støtte til 
istandsættelse af kørestole – udgift i alt er 150.000 kr. Der vil 
være en egenbetaling på 25%, dvs. 37.500 kr. hvor de 10.000 al-
lerede er skaffet via Sydbank. 
Det blev besluttet at afvente resultatet på ansøgning til Den Fri-
tidskulturelle pulje og herefter søge fx Støtteforeningen om finan-
siering af restbeløbet. 
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Næste møde: tirsdag den 7. september 2021 kl. 19.00 (FU kl. 18.30)  

 
Referent 
Anne Scharstein 

Floorball har modtaget 2500 kr. i forbindelse med Parasports 50 
års jubilæum til socialt arrangement for floorball og El-hockey. 

5. Padelbane - 
orientering 

Der blev afholdt møde i tirsdags med deltagelse fra GLIF, Tennis, 
Træningscenteret og Hallen. Der er modtaget 2 tilbud, men der 
skal indhentes et nyt tilbud, da der ønskes en overdækket bane. 
Derudover ønskes banen placeret ved Hallen i stedet for ved de 
eksisterende baner. 

De eksisterende baner vil blive renoveret med kunststof på den 
ene bane og grus på den anden. 

Udgiften til banen forventes at blive ca. 1 mio. kr. Udgiften skal 
deles ligeligt mellem GLIF, Træningscentret og Hallen og der skal 
søges finansiering hos en række fonde. 

6. Gørding.dk Opfordring til alle udvalg om at opdatere deres info på Gørding.dk 
inden bestyrelsesmødet den 6. oktober 2021. 

De nye bestyrelsesmedlemmer bedes sende billede (jpeg) og kon-
taktinfo til Anne, så de kan oprettes under bestyrelsen på Gør-
ding.dk. 

7. En sensom-
meraften med 
Popnitz 

Annemette orienterede om billetsalget, som pt ikke ser så godt 
ud. 

Der er pt kun solgt 52 billetter og for at arrangementet kan afhol-
des skal der mindst sælges 200 billetter. 

Opfordring til at sprede budskabet om at det er NU, der skal kø-
bes billetter. 

Der er styr på hjælpere. 

8. Evt. Der var intet til dette punkt. 


